



金獎 Gold Award

製造業 Manufacturing



晶苑集團
CRYSTAL GROUP

晶苑集團 - 中山益達服裝有限公司 Crystal Group - Zhong Shan Yida Apparel Ltd.

中山益達服裝有限公司為晶苑集團屬下牛仔褲專門工廠。益達已通過 ISO14001:2004環境管理體系認證，在節能減排及廢棄物管理取得顯著成效。未來，益達會不斷持續改進，引進更新節能減排科技，以追求可持續發展。

Zhong Shan Yida Apparel Ltd. is the subsidiary of Crystal Group, specialized in denim production. Yida has passed ISO14001:2004 Environment Management System Certification, and achieved remarkable results in energy conservation and waste management. In future, Yida will seek for continuous improvement and introduce new energy saving technology in pursuit of sustainable development.



再生棉 — 廢料升級再造，減少浪費，成為可持續物料。
Recycled Cotton - Up-cycling of waste, reduction of wastage and provision of sustainable material.



生產時所排放的污水經處理後，可循環再用到生產，減少淡水使用。
Treated wastewater from washing plant will be reused in order to reduce fresh water consumption.



蒸汽回收再用
Reuse the condensate steam



G2無水漂洗系統使牛仔褲漂洗工序實現了「無水、無藥」
G2 Waterless Bleaching System - "No-water-or-chemical" for denim jeans manufacturing